
Viníkem dopravní nehody byl alkohol
VÁCLAV ŠIMEK

Planá – Těžká opilost řidiče
byla důvodem ranní nehody
kamionu v Plané. Jedenapa-
desátiletý řidič nákladní
soupravy jel po uvedené ko-
munikaci ve směru na Cho-
dovou Planou. „Z dosud zjiš-
těných skutečností vyplývá,
že řidič s nákladní soupravou
začal couvat směrem k Plané.
Při tomto manévru však vli-
vem alkoholu nezvládl řízení
a vyjel vlevo mimo komuni-
kaci, kde se poté převrátil na
bok,“ uvedla k nehodě ta-
chovská policejní mluvčí
Dagmar Jersáková. „Prove-
dená dechová zkouška byla
pozitivní, přístroj naměřil
hodnotu více než dvě promile
alkoholu v dechu,“ dodala
mluvčí. Celkovou odhadli po-
licisté na více než dvě stě tisíc
korun.

MARTIN PŘIJEL NA BÍLÉM KONI DO MATEŘINKY

PROJEL TACHOVEM A DORAZIL K DĚTEM. Martin na koni také letos dorazil do mateřinky Pošumavská v Tachově. Desítky
dětí tak měly na svátek Martina možnost na vlastní oči spatřit jezdce na bílém koni, který jim vyprávěl o tradici svatého Martina.
Fotogalerii najdete na: www.tachovsky.denik.cz Foto: Deník/ Antonín Hříbal

Organizátor se těší hlavně na skvělou show
JIŘÍ KOHOUT

Tachov – Na zábavu a setkání
s kapelou Debill Heads se těší
Petr Joselevič, organizátor
dnešního koncertu čtyř
rockových kapel v Lidovém
domě v Tachově.

„Když jsem tu kapelu sly-
šel, řekl jsem si, tu chci. A v
sobotu bude v Tachově vystu-
povat už po několikáté. Těším
se především na tu partu, kte-

rá je skvělá, na setkání s nimi.
Zpěvák Honza Havlíček i ka-
pela umí udělat skvělou show.
Myslím, že i návštěvníci bu-
dou mít možnost si s nimi po-
kecat, zazapívat si,“ vyjádřil
se Deníku. Na hudbě Debill
Heads jej uchvátily hlavně
vtipné texty.

„Loni dělali předkapelu
Třem sestrám, letos bych ře-
kl, že jsou už o třídu výš a vy-
rovnají se kapelám jako

Škwor, Krucipüsk a dalším,“
uvedl Joselevič.

Koncert Debill Heads, Last
Crusader, The New Morning
a Galileo se uskuteční v Lido-
vém domě v Tachově dnes, v
sobotu 13. listopadu od 19 ho-
din. Nápoje budou k mání
uvnitř, stánek s klobásami a
různými specialitami bude
venku. V Lidovém domě bude
v rámci koncertu také tetova-
cí studio.

Děti udělaly znaky města z odpadů
Fólie na bazén, plastová víčka, zbytky koženky i těsnící gumičky, to vše posloužilo dětem k výrobě znaku města

MARTINA SIHELSKÁ

Stříbro - Dvě třídy ze Základ-
ní školy v Mánesově ulici ve
Stříbře se zapojily k celore-
publikovému pokusu o světo-
vý rekord ve vytvoření plas-
tových znaků obcí a měst z
recyklovatelných materiálů.

Celkem patnáct dětí se po-
dílelo na výrobě znaků města
Stříbra. „Hodně materiálu
nám sehnala učitelka Pavlína
Benediktová. A víčka od lahví
jsme si nasbírali se spolužáky
dohromady,“ uvedly Marie
Burianová a Kateřina Bene-
šová z 5.A. „Práce jsme si
všichni nejdříve rozplánova-
li, jako první jsme vyrobili
erb na kartonový papír. Po-
tom jsme dělali to ostatní ko-
lem erbu, lepili koženku, víč-
ka i těsnící gumičky a fólii,“

dodaly žačky.
Ze druhé třídy se zapojila

jen čtyři děvčata. „Výroba

znaku nás moc bavila. V naší
třídě se kluci zapojit nechtěli,
takže jsme vše dělaly samy,“

řekla Veronika Hradová z 5.B.
Znaky zabraly dětem něko-

lik hodin práce. „Tyto čtyři

dívky se na znaku podílely asi
pětatřiceti hodinami, větši-
nou při výtvarné výchově,

pracovních činnostech, ale
také ve svém osobním volnu.
Prakticky začaly už v září a
zvládly to výborně,“ chválila
dívky Ludmila Fraňková.

Z 5.B se účastnily dívky Ve-
ronika Hradová, Jana Hanz-
líková, Eliška Kašparová a
Kristýna Matoušová. Z druhé
třídy to byli žáci Dominika
Čečková, Kateřina Benešová,
Josef Kořínek, Eva Soudková,
Laura Gabčová, Zdeněk Ka-
rel, Kevin Gabčo, Daniela
Triščíková, Marie Burianová
a Karolína Bartošová. „Oba
znaky jsme pak s dětmi odnes-
li vystavit do vstupní haly na-
ší radnice. Viděl je také pan
starosta a děti pochválil. Dou-
fáme, že se znaky budou všem
líbit,“ uvedla učitelka Pavlí-
na Benediktová.

TŘÍDA 5.B. Z této třídy se zapojila jen čtyři děvčata, přesto se jim znak
povedl. 2 x Foto: Deník/ Martina Sihelská

TŘÍDA 5.A. Žáci páté třídy, kteří se podíleli na výrobě znaku města, kte-
rý pak společně odnesli na radnici.

V Třemešném vyměnili
starostu i místostarostu
VÁCLAV ŠIMEK

Třemešné – Kompletní výmě-
na vedení obce se uskutečnila
v Třemešném. Tamní zastupi-
telé na svém čtvrtečním zase-
dání nahradili dosavadního
starostu Františka Borského
Ladislavem Kletečkou. Také
na postu místostarosty došlo
ke změně. Tuto funkci bude
pro toto volební období vyko-

návat Jaroslav Toman.
Zastupitelé rovněž zvolili

nové předsedy kontrolního a
finančního výboru. Předse-
dou kontrolního výboru zvo-
lili zastupitelé Evu Myslivco-
vou. Předsedou finančního
výboru se stal Radovan Kon-
čický. Pro všechny čtyři uve-
dené je toto premiéra v jejich
nových funkcích.

Plincelner zůstal starostou
VÁCLAV ŠIMEK

Černošín – Do funkce staros-
ty Černošína byl ve čtvrtek
znovu zvolen dosavadní sta-
rosta Miroslav Plincelner.
Místostarostou zvolili zastu-
pitelé Vladimíra Turka.

„Rada města Černošína
bude pracovat ve složení Mi-
roslav Plincelner, Vladimír
Turek, Miluše Braunová, Jan

Grigar a Lenka Vondrašová,“
sdělil Deníku starosta.

Předsedkyní finančního
výboru se stala Miluše Brau-
nová, do čela kontrolního vý-
boru zastupitelé zvolili Jiřinu
Vladařovou. „Členy obou
těchto výborů bude schvalo-
vat městské zastupitelstvo na
svém příštím řádném zasedá-
ní,“ doplnil za závěr starosta
Plincelner.

Broumovským starostou
se stal Ondřej Liška
VÁCLAV ŠIMEK

Broumov – První zasedání
nově zvolených zastupitelů
mají za sebou v obci Brou-
mov. Také zde doznalo složení
vedení obce změn. Ty se dotk-
ly funkce starosty i místosta-
rosty. Na místo starosty
Broumova zvolili zastupitelé

Ondřeje Lišku, který tak na-
hradil dlouholetého dosavad-
ního starostu Ondřeje Stece.
Místostarostou této obce se
stal Milan Víšek. Do čela kon-
trolního výboru byla zvolena
Alena Šmídová, v čele finanč-
ního výboru stane pro další
volební období Margita Syn-
ková.

Karel Petráň byl opět zvolen
VÁCLAV ŠIMEK

Svojšín – Dosavadní svojšín-
ský starosta Karel Petráň ob-
hájil svůj post. Na čtvrtečním
ustavujícím zasedání tamní-
ho zastupitelstva byl opět zvo-
len starostou. Zahájil tak své
třetí funkční období.

Veřejným hlasováním byli
za místostarosty zvoleni
František Kasl a Tomáš Pe-
tráň. Zastupitelstvo rovněž

rozhodlo o zřízení tří výborů.
Finančního, kontrolního a
sboru pro občanské záležitos-
ti. Předsedou finančního vý-
boru zastupitelé zvolili dosa-
vadního místostarostu Jaro-
slava Fišera. Sbor pro občan-
ské záležitosti povede jako
dosud Jana Kučerová. Vede-
ní kontrolního výboru bylo
svěřeno Ondreji Cimprikovi,
na jehož zvolení se zastupitelé
shodli jednomyslně.KAMION SKONČIL V PŘÍKOPU. Alkohol a nepozornost řidiče byly příčinou nehody. Foto: Deník/ A. Hříbal
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SEITZ-FOLIEN s.r.o. cz

FOLIE NA MÍRU
jezírka, bazény, 
balkony, střechy,
zahradní folie, 

folie proti zarůstání
plevele, plachty

tel.: 602 166 481
www.hydrofol.cz
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